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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:1167 Ökning av antalet brott i Gävleborg

Brottsförebyggande rådet, Brå, sammanställer varje år antalet inkomna 
polisanmälningar i landet. 

Nu är rapporten för 2017 släppt. Sett till Polisregion mitt, där Gävleborgs län 
ingår, har antalet brottsanmälningar ökat något. Jämfört med 2016 tog polisen 
emot nästan 1 000, eller 3 procent, fler anmälningar i Gävleborg under 2017. 

Av rapporten sticker framför allt statistiken gällande våldtäkter och andra 
sexualbrott ut. Den förstnämnda kategorin ökade kraftigt, med nästan en 
tredjedel, och gick från 159 anmälningar till 208. Framför allt har antalet 
anmälda våldtäkter mot barn och tonåringar ökat. Samma mönster ses också 
nationellt, enligt Brå. 

Anmälningar gällande sexuellt tvång och utnyttjande mer än fördubblades i 
Gävleborg under förra året, från 25 till 54. Den största ökningen ses bland brott 
begångna mot barn under 15 år. 

Sexuellt ofredande, som ligger under egen rubricering, ökade också kraftigt. 
Antalet drabbade unga pojkar och flickor ökade två till tre gånger.

Med anledning av ovanstående önskar jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson: 

 

Vilka åtgärder avser ministern och regeringen att vidta för att vända 
utvecklingen i Gävleborg och Sverige?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-11
Besvaras senast
2018-04-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


